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General Terms of Use of the Supplier Portal of Phoenix Contact GmbH & Co. KG for
Suppliers of the PHOENIX CONTACT Group (“General Terms of Use”)

Preamble
Phoenix Contact GmbH & Co. KG, Flachsmarktstr. 8, 32825 Blomberg, Germany (hereinafter:
“PHOENIX CONTACT”) provides a web-based platform on which suppliers can present
themselves and their services and handle any resulting downstream business processes
(hereinafter: “Supplier Portal”).

With the implementation and use of the Supplier Portal, the parties want to make the exchange
of business letter paperless in electronic form in order to intensify process integration.

In the Supplier Portal, PHOENIX CONTACT grants the registered supplier via the Internet after
activation by PHOENIX CONTACT direct access to documents addressed to the supplier, in
particular supplier profiles (self-reports), certificates, qualification data, enquiries and auctions
(hereinafter: “PHOENIX CONTACT Documents”). In the same way, suppliers in the Supplier
Portal respond “online” using a secure data path to the respective PHOENIX CONTACT
Documents provided to them in the form of supplier profiles and other information (such as
offers).

The Supplier Portal shall be used exclusively on the basis of the following General Terms of
Use of PHOENIX CONTACT. In the event of other business processes such as orders, the
relevant terms and conditions of PHOENIX CONTACT shall be applicable.

The declarations of intent or agreements associated with the execution of the aforementioned
purchase transactions are not subject to any formal requirement unless otherwise agreed
between the parties. Therefore, the parties intend to submit all legally binding declarations of
intent via the Supplier Portal.

1. Scope of Application

1.1 With his registration, the supplier accepts the validity of these General Terms of Use.
Any separate written agreements between the supplier and PHOENIX CONTACT shall
take precedence over these General Terms of Use, if and to the extent that deviating
provisions have been made in these separate written agreements.

1.2 The Supplier Portal is not addressed to consumers within the meaning of section 13
German Civil Code (“BGB”). With his registration, the supplier therefore confirms that he
is acting as or for a company, i.e. in the exercise of his commercial or professional activity
(section 14 I German Commercial Code (“BGB”) or as a contracting authority.
Sections 312c et seq German Commercial Code (“BGB”) are therefore not applicable.

1.3 The obligations of PHOENIX CONTACT and the supplier under existing supply
agreements remain unaffected by these General Terms of Use.

1.4 PHOENIX CONTACT reserves the right to transfer or make available the PHOENIX
CONTACT Documents to the supplier in a different way than via the Supplier Portal. This
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is especially the case if the supplier’s access is not activated for the Supplier Portal or
the access of the supplier to the Supplier Portal is terminated by PHOENIX CONTACT.

2. Validity and Amendment of the General Terms of Use

2.1. These General Terms of Use shall apply from the date of the supplier’s access activation
for the Supplier Portal by PHOENIX CONTACT (para 4.4). They shall remain in force as
long as the supplier uses the Supplier Portal in accordance with these Terms of Use. In
case of any inconsistencies between the English and the German wording of these
General Terms of Use, the German wording shall prevail over the English wording.

2.2. PHOENIX CONTACT is entitled at any time to amend or supplement these Terms of Use
with a reasonable period of advance notification. Amendments or supplements will be
notified to the supplier in a suitable form, for example by means of a corresponding note
in the respective registration in the Supplier Portal.

2.3. If the supplier does not agree with the amendment or supplement, he may object in
writing within four weeks after becoming aware of the amendment. If the supplier does
not object to the modified conditions in due time, they shall be effectively incorporated in
accordance with the announcement. PHOENIX CONTACT will point this out in its
notification.

3. Costs

The provision of the Supplier Portal by PHOENIX CONTACT and the use by the supplier is
free of charge. Any expenses incurred by the supplier, such as those for Internet use, self-
administration and / or purchase of suitable hardware and software, shall be borne exclusively
by the supplier.

4. Registration, Password

4.1. Access to the Supplier Portal and its use is only possible for registered suppliers in the
interest of the security of business transactions. However, there is no entitlement to
registration. Para 1.3 remains unaffected.

4.2. Access to the Supplier Portal is provided after approval of registration by PHOENIX
CONTACT via the provided link with login data. The Supplier Portal is a protected area
for the supplier, for which registration is required. After login, this Supplier Portal provides
suppliers with the uniform access in the protected area to all applications released for
the respective supplier. The Supplier Portal provides for decentralized administration at
the supplier. Only the administrator appointed by the supplier and registered in the
Supplier Portal is authorized to activate or deactivate new supplier portal users for the
supplier at any time.
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4.3. The supplier is obliged to provide complete and accurate information within the scope of
the registration and to notify PHOENIX CONTACT without delay in the event of any
subsequent changes via the Supplier Portal. In particular, the supplier shall immediately
notify PHOENIX CONTACT if the right of representation of the supplier portal users
registered by the supplier for access to the Supplier Portal expires. The same applies to
all other data and documents which are entered by the supplier within the scope of using
the Supplier Portal. PHOENIX CONTACT is not obligated to check the correctness of
the data provided by the supplier and assumes no responsibility in this respect.

4.4. Upon completion of the approved registration process, the supplier shall receive a
confirmation of the activation for the Supplier Portal by e-mail to the e-mail address
provided by him during his registration. At the same time, he receives an organization
code and a password (hereinafter also referred to as: “Access data”). In the event of a
rejected registration, the supplier shall also get this notification to the e-mail address he
indicated.

4.5. The agreement on the use of the Supplier Portal shall come into effect with the activation
of the supplier for the use of the portal. When he logs in for the first time, the supplier
must change the password transmitted to a password only known to him. The access
data enable the supplier to view and change his data or, where applicable, revoke or
extend any given consent for further data processing by e-mail to
purchase@phoenixcontact.com.

4.6. The supplier may assign rights of use and read and additional administrator rights to his
employees. He shall ensure that the access data are not made accessible to
unauthorized third parties. The supplier shall be liable for all activities carried out under
the access data unless he can prove that the respective activities have not been
authorized by him and that he is not responsible for the unauthorized use. If the supplier
becomes aware that third parties are misusing the access data, he is obliged to
immediately inform PHOENIX CONTACT in writing. After each use, the area protected
by the password must be left by logging out.

4.7. Upon receipt of the notification pursuant to para 4.6, PHOENIX CONTACT shall block
the access of the supplier to the password-protected area with his previous access data.
The block may only be lifted by PHOENIX CONTACT following a separate written
application by the supplier and a description of the circumstances that may justify a
renewed activation.

4.8. The supplier shall ensure that e-mails can be received at the e-mail address he indicated.
He must therefore in particular ensure that the address data, etc. provided by him are
always up to date.

5. Technical Requirements
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The supplier is responsible for the connection of his computer to the Supplier Portal and all
technical equipment required for this.

6. Changes

PHOENIX CONTACT reserves the right to further develop the Supplier Portal, to modify it or
to discontinue the operation of the portal in whole or in part.

7. Legal Force of the Declarations

7.1. For PHOENIX CONTACT, all PHOENIX CONTACT Documents made available to the
supplier via the Supplier Portal are legally binding declarations of intent of the formulated
content even without signature.

7.2. Declarations submitted electronically by users registered for the supplier in the Supplier
Portal are legally binding for the supplier. In this context, reservations can only be
documented explicitly.

8. Due Diligence of the Supplier

8.1. When using the Supplier Portal, the supplier may not enter, save and / or send any
hyperlinks or other contents which

(a) harm persons, in particular minors, or infringe their personal rights or any other
rights of third parties;

(b) violate criminal or other legal provisions;
(c) offend common decency;
(d) are pornographic, liable to corrupt the young, racist and/or discriminatory in nature;
(e) violate industrial property rights, copyrights or other (intellectual) property rights;
(f) contain viruses, so-called Trojans, worms or other harmful programs and / or
(g) are in breach of confidentiality obligations.

8.2. PHOENIX CONTACT reserves the right to remove content that violates the provisions
under para 8.1 from the Supplier Portal or to block access to this content temporarily or
permanently. To the extent that is reasonable for PHOENIX CONTACT in law and in fact,
PHOENIX CONTACT shall inform the supplier before removing or blocking such content
and give the supplier the opportunity to comment on the reasons for the intended removal
or blocking. If the supplier seriously and / or repeatedly violates the provisions under
para 8.1, PHOENIX CONTACT may terminate the access of the supplier to the Supplier
Portal without notice.

8.3. The supplier shall indemnify PHOENIX CONTACT upon first request against any and all
claims, costs and damages (including attorney’s fees) incurred by PHOENIX CONTACT
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as a result of third parties asserting claims against PHOENIX CONTACT based on a
violation of the provisions under para 8.1 by the supplier. This shall not apply if the
supplier is not responsible for the breach of duty.

8.4. Before downloading and uploading information, the supplier shall, for his own protection
and to prevent viruses on the Supplier Portal, provide for appropriate safety devices and
virus scanners. The supplier shall take all measures to ensure safety and use a virus
scanner to make sure that no viruses enter the Supplier Portal of PHOENIX CONTACT.

9. Rights of Use to Documents and Content

9.1. PHOENIX CONTACT grants the supplier a non-exclusive and non-transferable right to
use the PHOENIX CONTACT Documents provided and made available on the Supplier
Portal to the extent agreed or, if nothing has been agreed, to the extent it corresponds
to the purpose intended by PHOENIX CONTACT in making the PHOENIX CONTACT
Documents available.

9.2. The supplier is not permitted to sell, rent or otherwise assign these PHOENIX CONTACT
Documents to third parties at any time.

9.3. The PHOENIX CONTACT Documents provided on the Supplier Portal may be protected
by copyright laws or other laws on intellectual property. The supplier shall observe these
rights, and in particular he shall not remove alphanumeric identifiers, trademarks and
copyright notices from the information.

9.4. Except for the rights of use explicitly granted herein or any other rights, the supplier shall
not be granted any other rights of any kind whatsoever, nor in particular with regard to
the company name and to industrial property rights such as patents, utility models,
designs or trademarks. PHOENIX CONTACT shall neither be under the obligation to
grant such rights to the supplier.

9.5. The supplier hereby grants PHOENIX CONTACT a simple (i.e. non-exclusive)
transferable and sublicensable right, without any territorial restriction, to use the content
uploaded by the supplier to the extent required for proper operation of the Supplier Portal
and / or for the execution of the relevant supplier agreements. The supplier is responsible
for ensuring that he has all the rights required for placing the relevant content in the
Supplier Portal as well as for granting the rights pursuant to this para 9.5. Para 8 remains
unaffected.

10. Secrecy

The supplier is obliged to keep all PHOENIX CONTACT Documents received and any and all
information contained therein strictly confidential; they may only be disclosed to third parties
with the express written consent of PHOENIX CONTACT, whereby the consent of PHOENIX
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CONTACT may not be unreasonably withheld if the disclosure is mandatory for the supplier’s
performance of its contractual obligations. This shall not apply to such information which
(a) has entered the public domain without a breach of confidentiality obligations attributable to
the supplier, (b) the supplier has received from a third party without this third party having
violated any confidentiality obligations of which the supplier was aware of should have been
aware by exercising due care, or which (c) has been developed by the supplier himself. The
supplier’s compliance with statutory obligations to provide information as well as any disclosure
obligation by order of a court or an authority shall remain unaffected. The supplier obligated to
disclose shall, to the extent permissible and possible, notify PHOENIX CONTACT in advance
and give PHOENIX CONTACT the opportunity to take action against the disclosure and keep
the scope of the disclosure as small as possible. In any case, PHOENIX CONTACT shall be
informed of the disclosure and its content as soon as possible, to the extent legally permitted.
The obligation to maintain secrecy shall continue for a period of five (5) years from the date of
termination of the supplier’s use of the Supplier Portal.

11. Warranty and Liability

11.1. PHOENIX CONTACT does not warrant that the Supplier Portal can be accessed at any
time or that PHOENIX CONTACT Documents can be retrieved. A specific availability of
the Supplier Portal shall not be deemed agreed. In particular, PHOENIX CONTACT is
entitled to perform maintenance work on the database or server or to have such work
performed by third parties, which may lead to a temporary unavailability or limited access
to the Supplier Portal. Furthermore, PHOENIX CONTACT shall not be liable - except in
cases of intent - for the correctness, completeness and topicality of the information
contained in the Supplier Portal.

11.2. If the supplier retrieves data via the Supplier Portal and if he can recognize, by complying
with the care customary in business, that incorrect or incomplete data have been
entered, he shall be obliged to inform PHOENIX CONTACT immediately by fax or e-mail.
If he fails to notify PHOENIX CONTACT accordingly, any damage incurred by PHOENIX
CONTACT by the culpable conduct of the supplier must be compensated.

11.3. The use of the PHOENIX CONTACT Supplier Portal including downloading or other
receipt as well as the transmission and dispatch of information and data by the supplier
shall be the sole responsibility of the supplier.

11.4. Since PHOENIX CONTACT provides the services free of charge, any liability for
damages arising directly or indirectly from the use or non-usability of the Supplier Portal
or the PHOENIX CONTACT Documents made available thereon, is excluded unless they
are based on gross negligence, fraudulent intent, intent or injury to life, body or health.
This applies especially to business interruption, loss of profit, loss or manipulation of
information and data by third parties as well as to consequential damages.

11.5. Claims under the Product Liability Act (Produkthaftungsgesetz) shall remain unaffected.

11.6. Further claims or claims other than those regulated in this para 11 are excluded.
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11.7. Claims for damages by the supplier shall become statute-barred within twelve months,
except in the cases where they have been intentionally or grossly negligently caused, or
in the case of injury to life, body or health, as well as in the case of claims under the
Product Liability Act.

12. Termination of Portal Use

PHOENIX CONTACT is entitled to terminate the access of the supplier to the Supplier Portal
at any time with a notice period of 14 days by making a corresponding declaration to the
supplier. The declaration of termination can also be made via the Supplier Portal.

13. General Terms and Provisions

13.1 There are no ancillary agreements to these General Terms of Use.

13.2 PHOENIX CONTACT has the right to commission third parties to provide its services.

13.3 PHOENIX CONTACT is entitled to assign the operation of the Supplier Portal and these
General Terms of Use with all rights and obligations to a company affiliated with
PHOENIX CONTACT within the meaning of para 15 et seq German Stock Corporation
Act (“Aktiengesetz”).

14. Place of Jurisdiction, Applicable Law

14.1 All legal relations between the SUPPLIER and PHOENIX CONTACT shall be governed
exclusively by German law. German law shall also apply to current and future obligations
under Regulation (EC) no. 864/2007 (Rome II) on the law applicable to non-contractual
obligations. The provisions of the Vienna UN Convention of 11 April 1980 on Contracts
for the International Sale of Goods (UN Sales Convention) are excluded.

14.2 The courts of Cologne, Germany, have exclusive jurisdiction for all disputes relating to
any disputes arising out of or in connection with these General Terms of Use or their
validity, if the SUPPLIER has its place of business in a member state of the European
Union. The following applies to SUPPLIERS with their place of business outside the
European Union: Any disputes arising out of or in connection with these General Terms
of Use or their validity shall be finally settled in accordance with the rules of arbitration of
the German Institution of Arbitration (DIS) without recourse to the ordinary courts of law.
The place of arbitration shall be Cologne, Germany. The arbitration court shall consist of
three arbitrators. The language of the arbitration proceedings shall be English.

15. Severability Clause
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Should individual parts of these General Terms of Use be or become invalid, this shall not
affect the validity of the remaining provisions.

Phoenix Contact GmbH & Co. KG
Last update: 12/2020
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Allgemeine Nutzungsbedingungen des Lieferantenportals der Phoenix Contact GmbH
& Co. KG für Lieferanten der PHOENIX CONTACT Gruppe („Allgemeine
Nutzungsbedingungen“)

Präambel
Die Phoenix Contact GmbH & Co. KG, Flachsmarktstr. 8, 32825 Blomberg, Deutschland (im
Folgenden: „PHOENIX CONTACT“) stellt eine Web-basierte Plattform zur Verfügung, auf der
Lieferanten sich und ihre Leistungen vorstellen und daraus resultierende nachgelagerte
Geschäftsprozesse abwickeln können (im Folgenden: „Lieferantenportal“).

Mit der Einführung und Nutzung des Lieferantenportals beabsichtigen die Parteien, den
Austausch von Geschäftsbriefen papierlos in elektronischer Form zu gestalten, um die
Prozessintegration zu intensivieren.

Im Lieferantenportal gewährt PHOENIX CONTACT dem registrierten Lieferanten über das
Internet nach Freischaltung durch PHOENIX CONTACT den direkten Zugriff auf an den
Lieferanten gerichtete Dokumente, insbesondere Lieferantenprofile (Selbstauskünfte),
Zertifikate, Qualifizierungsdaten, Anfragen und Auktionen (im Folgenden: „PHOENIX
CONTACT Dokumente“). Auf demselben Weg antworten die Lieferanten in dem
Lieferantenportal „online" auf einem sicheren Datenweg auf die ihnen jeweils zur Verfügung
gestellten PHOENIX CONTACT Dokumente in Form von Lieferantenprofilen und weiteren
Informationen (wie z.B. Angebote).

Die Nutzung des Lieferantenportals erfolgt ausschließlich auf Basis der nachfolgenden
allgemeinen Nutzungsbedingungen von PHOENIX CONTACT. Für weitere
Geschäftsprozesse, wie etwaige Bestellungen, gelten die einschlägigen
Geschäftsbedingungen von PHOENIX CONTACT.

Die mit der Durchführung der oben aufgeführten Einkaufstransaktionen einhergehenden
Willenserklärungen bzw. Verträge unterliegen keiner Formvorschrift, soweit nicht anderweitig
zwischen den Parteien vereinbart. Daher beabsichtigen die Parteien, sämtliche
rechtsverbindliche Willenserklärungen über das Lieferantenportal abzugeben.

1. Anwendungsbereich

1.1 Mit seiner Registrierung akzeptiert der Lieferant die Geltung dieser Allgemeinen
Nutzungsbedingungen. Etwaige gesonderte schriftliche Vereinbarungen zwischen dem
Lieferanten und PHOENIX CONTACT gehen diesen Allgemeinen
Nutzungsbedingungen vor, sofern und soweit in diesen gesonderten schriftlichen
Vereinbarungen abweichende Regelungen getroffen sind.

1.2 Das Lieferantenportal ist nicht an Verbraucher im Sinne des § 13 BGB gerichtet. Mit
seiner Registrierung bestätigt der Lieferant daher, dass er als bzw. für ein Unternehmen,
d. h. in Ausübung seiner gewerblichen oder beruflichen Tätigkeit (§ 14 I BGB) oder als
öffentlicher Auftraggeber handelt. §§ 312c ff. BGB finden deshalb keine Anwendung.

1.3 Die Pflichten von PHOENIX CONTACT und des Lieferanten aus bestehenden
Lieferverträgen bleiben von diesen Allgemeinen Nutzungsbedingungen unberührt.
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1.4 Es bleibt PHOENIX CONTACT vorbehalten, dem Lieferanten PHOENIX CONTACT
Dokumente auf einem anderen Wege als über das Lieferantenportal zu überlassen bzw.
zugänglich zu machen. Dies gilt insbesondere, wenn der Lieferant nicht für das
Lieferantenportal freigeschaltet wird oder der Zugang des Lieferanten zu dem
Lieferantenportal durch PHOENIX CONTACT beendet wird.

2. Geltung und Änderung der Allgemeinen Nutzungsbedingungen

2.1. Diese Allgemeinen Nutzungsbedingungen gelten ab Freischaltung des Lieferanten für
das Lieferantenportal durch PHOENIX CONTACT (Ziffer 4.4). Sie gelten solange fort,
solange der Lieferant das Lieferantenportal nach Maßgabe dieser
Nutzungsbedingungen nutzt. Im Falle von inhaltlichen Widersprüchen zwischen der
deutschen und der englischen Fassung dieser Allgemeinen Nutzungsbedingungen hat
die deutsche Fassung Geltungsvorrang.

2.2. PHOENIX CONTACT ist jederzeit berechtigt, diese Nutzungsbedingungen mit einer
angemessenen Ankündigungsfrist zu ändern oder zu ergänzen. Änderungen oder
Ergänzungen werden dem Lieferanten in geeigneter Form, beispielsweise durch
entsprechenden Hinweis bei der jeweiligen Anmeldung im Lieferantenportal, mitgeteilt.

2.3. Ist der Lieferant mit der Änderung oder Ergänzung nicht einverstanden, kann er
innerhalb von vier Wochen nach Kenntnis über die Änderung schriftlich widersprechen.
Widerspricht der Lieferant den geänderten Bedingungen nicht fristgemäß, so werden
diese entsprechend der Ankündigung wirksam einbezogen. Hierauf wird PHOENIX
CONTACT in der Mitteilung hinweisen.

3. Kosten

Die Bereitstellung des Lieferantenportals durch PHOENIX CONTACT und die Nutzung durch
den Lieferanten erfolgen kostenfrei. Etwaige Aufwendungen des Lieferanten, wie
beispielsweise solche für die Internetnutzung, die Eigenadministration und / oder Anschaffung
geeigneter Hard- und Software sind ausschließlich vom Lieferanten zu tragen.

4. Registrierung, Passwort

4.1. Der Zugang zum Lieferantenportal und dessen Nutzung ist im Interesse der Sicherheit
des Geschäftsverkehrs nur registrierten Lieferanten möglich. Auf eine Registrierung
besteht jedoch kein Anspruch. Ziffer 1.3 bleibt unberührt.

4.2. Der Zugang zum Lieferantenportal erfolgt nach Freigabe der Registrierung durch
PHOENIX CONTACT über den zur Verfügung gestellten Link mit Login-Daten. Das
Lieferantenportal ist für den Lieferanten ein geschützter Bereich, für den eine Anmeldung
benötigt wird. Nach erfolgtem Login eröffnet dieses Lieferantenportal Lieferanten den
einheitlichen Zugriff im geschützten Bereich auf sämtliche für den jeweiligen Lieferanten
freigegebenen Anwendungen. Das Lieferantenportal sieht eine dezentrale
Administration beim Lieferanten vor. Nur der von dem Lieferanten benannte und im
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Lieferantenportal registrierte Administrator ist berechtigt, jederzeit neue
Lieferantenportal-Anwender für den Lieferanten freizuschalten oder zu deaktivieren.

4.3. Der Lieferant ist verpflichtet, im Rahmen der Registrierung vollständige und
wahrheitsgemäße Angaben zu machen und bei etwaigen, späteren Änderungen diese
PHOENIX CONTACT unverzüglich über das Lieferantenportal mitzuteilen. Insbesondere
wird der Lieferant PHOENIX CONTACT unverzüglich mitteilen, wenn das
Vertretungsrecht der vom Lieferanten registrierten Lieferantenportal-Anwender für den
Zugang zum Lieferantenportal erlischt. Entsprechendes gilt für alle anderen Daten und
Dokumente, welche vom Lieferanten im Rahmen der Nutzung des Lieferantenportals
eingepflegt werden. PHOENIX CONTACT ist nicht verpflichtet, die Richtigkeit der vom
Lieferanten übermittelten Daten zu überprüfen und übernimmt insoweit keine
Verantwortung.

4.4. Nach Abschluss des genehmigten Registrierungsprozesses erhält der Lieferant eine
Bestätigung über die Freischaltung für das Lieferantenportal per E-Mail an die von ihm
bei seiner Registrierung angegebene E-Mail-Adresse. Gleichzeitig erhält er eine
Organisations-Kennung und ein Passwort (im Folgenden auch: „Zugangsdaten"). Bei
einer abgelehnten Registrierung erhält der Lieferant diesen Hinweis ebenfalls an die von
ihm angegebene E-Mail-Adresse.

4.5. Die Vereinbarung über die Nutzung des Lieferantenportals kommt mit der Freischaltung
des Lieferanten zur Nutzung des Portals zustande. Bei dem erstmaligen Zugang hat der
Lieferant das übermittelte Passwort in ein nur ihm bekanntes Passwort zu ändern. Die
Zugangsdaten ermöglichen dem Lieferanten, seine Daten einzusehen, zu verändern
oder ggf. gegebene Einwilligungen in die weitere Datenverarbeitung per E-Mail an
purchase@phoenixcontact.com zu widerrufen oder zu erweitern.

4.6. Der Lieferant kann Nutzungs- und Leserechte und zusätzliche Administratorenrechte an
seine Mitarbeiter vergeben. Er stellt sicher, dass die Zugangsdaten unbefugten Dritten
nicht zugänglich werden. Der Lieferant haftet für alle unter den Zugangsdaten
vorgenommenen Aktivitäten, sofern er nicht nachweisen kann, dass die betreffenden
Aktivitäten nicht von ihm autorisiert wurden und er die unautorisierte Nutzung auch nicht
zu vertreten hat. Soweit der Lieferant Kenntnis davon erlangt, dass Dritte die
Zugangsdaten missbräuchlich benutzen, ist er verpflichtet, PHOENIX CONTACT
unverzüglich schriftlich zu unterrichten. Nach jeder Nutzung ist der durch das Passwort
geschützte Bereich per Log-out zu verlassen.

4.7. Nach Eingang der Mitteilung nach Ziffer 4.6 wird PHOENIX CONTACT den Zugang des
Lieferanten zum passwortgeschützten Bereich mit seinen bisherigen Zugangsdaten
sperren. Die Aufhebung dieser Sperre ist erst nach gesondertem, schriftlichem Antrag
des Lieferanten und Darlegung der Umstände, die eine erneute Freischaltung
rechtfertigen können, bei PHOENIX CONTACT möglich.

4.8. Der Lieferant stellt sicher, dass der Empfang von E-Mails unter der von ihm
angegebenen E-Mail-Adresse möglich ist. Er hat deshalb insbesondere sicherzustellen,
dass die von ihm genannten Adressdaten, etc. stets aktuell sind.

5. Technische Voraussetzungen
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Für die Verbindung seines Computers zum Lieferantenportal und sämtliche hierfür
erforderlichen technischen Einrichtungen ist der Lieferant verantwortlich.

6. Veränderungen

PHOENIX CONTACT behält sich vor, das Lieferantenportal weiterzuentwickeln, zu ändern
oder den Betrieb des Portals ganz oder teilweise einzustellen.

7. Rechtsverbindlichkeit der Erklärungen

7.1. Sämtliche über das Lieferantenportal dem Lieferanten zur Verfügung gestellten
PHOENIX CONTACT Dokumente sind für PHOENIX CONTACT auch ohne Unterschrift
rechtsverbindliche Willenserklärungen des formulierten Inhalts.

7.2. Erklärungen, die von für den Lieferanten registrierten Anwendern im Lieferantenportal
auf elektronischem Wege abgegeben werden, sind für den Lieferanten rechtsverbindlich.
Dabei können Vorbehalte nur ausdrücklich dokumentiert werden.

8. Sorgfaltspflichten des Lieferanten

8.1. Der Lieferant darf bei der Nutzung des Lieferantenportals keine Hyperlinks oder
sonstigen Inhalte einstellen, speichern und / oder übermitteln, die

(a) Personen, insbesondere Minderjährigen, Schaden zufügen oder deren
Persönlichkeitsrechte oder sonstige Rechte Dritter verletzen;

(b) gegen strafrechtliche oder sonstige gesetzliche Bestimmungen verstoßen;
(c) gegen die guten Sitten verstoßen;
(d) pornographischer, jugendgefährdender, rassistischer und / oder diskriminierender

Natur sind;
(e) gewerbliche Schutzrechte, Urheberrechte oder sonstige (geistige)

Eigentumsrechte verletzen;
(f) Viren, sog. Trojaner, Würmer oder sonstige schädliche Programmierungen

enthalten und / oder
(g) gegen Geheimhaltungsverpflichtungen verstoßen.

8.2. PHOENIX CONTACT behält sich vor, Inhalte, die gegen die Bestimmungen der Ziffer 8.1
verstoßen, aus dem Lieferantenportal zu entfernen oder den Zugriff auf diese Inhalte
vorrübergehend oder dauerhaft zu sperren. Soweit für PHOENIX CONTACT rechtlich
und tatsächlich zumutbar, wird PHOENIX CONTACT den Lieferanten vor einer
Entfernung bzw. Sperrung der betroffenen Inhalte informieren und dem Lieferanten
Gelegenheit geben, sich zu den Gründen für die beabsichtigte Entfernung bzw. Sperrung
zu äußern. Verstößt der Lieferant schwerwiegend und / oder wiederholt gegen die
Bestimmungen der Ziffer 8.1, kann PHOENIX CONTACT den Zugang des Lieferanten
zum Lieferantenportal fristlos beenden.

8.3. Der Lieferant wird PHOENIX CONTACT auf erstes Anfordern von sämtlichen
Ansprüchen, Kosten und Schäden (einschließlich Anwaltskosten) freistellen, die
PHOENIX CONTACT dadurch entstehen, dass Dritte gegenüber PHOENIX CONTACT
Ansprüche geltend machen, die auf einer Verletzung des Lieferanten gegen die
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Bestimmungen der Ziffer 8.1 beruhen. Dies gilt nicht, wenn der Lieferant die
Pflichtverletzung nicht zu vertreten hat.

8.4. Vor dem Herunter- sowie Hochladen von Informationen wird der Lieferant zum eigenen
Schutz sowie zur Verhinderung von Viren auf dem Lieferantenportal, für angemessene
Sicherheitsvorrichtungen und Virenscanner sorgen. Der Lieferant wird alle Maßnahmen
ergreifen, um die Sicherheit zu gewährleisten und einen Virenscanner benutzen, um
sicherzustellen, dass keine Viren auf das Lieferantenportal von PHOENIX CONTACT
gelangen.

9. Nutzungsrechte an Dokumenten und Inhalten

9.1. PHOENIX CONTACT räumt dem Lieferanten ein nicht ausschließliches und nicht
übertragbares Recht ein, die auf dem Lieferantenportal bereitgestellten und
überlassenen PHOENIX CONTACT Dokumente in dem Umfang zu nutzen, wie dies
vereinbart oder falls nichts vereinbart ist, wie es dem mit der Bereitstellung und
Überlassung der PHOENIX CONTACT Dokumente durch PHOENIX CONTACT
verfolgten Zweck entspricht.

9.2. Es ist dem Lieferanten nicht gestattet diese PHOENIX CONTACT Dokumente zu
irgendeiner Zeit an Dritte zu vertreiben, zu vermieten oder in sonstiger Weise zu
überlassen.

9.3. Die auf dem Lieferantenprotal zur Verfügung gestellten PHOENIX CONTACT
Dokumente können durch Urheberrechtsgesetze oder durch andere Gesetze über
geistiges Eigentum geschützt sein. Der Lieferant wird diese Rechte beachten,
insbesondere alphanumerische Kennungen, Marken und Urheberrechtsvermerke nicht
von den Informationen entfernen.

9.4. Abgesehen von den hierin ausdrücklich eingeräumten Nutzungsrechten oder sonstigen
Rechten werden dem Lieferanten keine weiteren Rechte gleich welcher Art,
insbesondere an dem Firmennamen und an gewerblichen Schutzrechten, wie Patenten,
Gebrauchsmustern, Geschmacksmustern (Designs) oder Marken eingeräumt.
PHOENIX CONTACT ist auch nicht verpflichtet, dem Lieferanten derartige Rechte
einzuräumen.

9.5. Der Lieferant räumt PHOENIX CONTACT hiermit ein einfaches (d.h. nicht-
ausschließliches), räumlich unbeschränktes, übertragbares und sublizenzierbares Recht
ein, die vom Lieferanten eingestellten Inhalte zu nutzen, soweit dies für den
ordnungsgemäßen Betrieb des Lieferantenportals und / oder zur Durchführung der
betreffenden Lieferantenverträge erforderlich ist. Der Lieferant ist dafür verantwortlich,
dass er über sämtliche Rechte verfügt, die für eine Einstellung der betreffenden Inhalte
in das Lieferantenportal sowie die Rechteeinräumung nach dieser Ziffer 9.5 erforderlich
sind. Ziffer 8 bleibt unberührt.

10. Geheimhaltung

Der Lieferant ist verpflichtet, alle erhaltenen PHOENIX CONTACT Dokumente und sämtliche
darin enthaltenen Informationen, streng geheim zu halten; Dritten dürfen sie nur mit der
ausdrücklichen schriftlichen Zustimmung von PHOENIX CONTACT bekannt gegeben werden,
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wobei die Zustimmung von PHOENIX CONTACT nicht unbillig verweigert werden darf, sofern
die Weitergabe zur Erfüllung vertraglicher Pflichten des Lieferanten zwingend erforderlich ist.
Dies gilt nicht für solche Informationen, die (a) ohne eine dem Lieferanten zurechenbare
Verletzung seiner Geheimhaltungspflichten öffentlich bekannt geworden sind, (b) der Lieferant
von einem Dritten erhalten hat, ohne dass dieser Dritte dabei seinerseits gegen eine
Geheimhaltungspflicht verstoßen hat, von denen der Lieferant Kenntnis hatte oder ohne
Fahrlässigkeit erlangen müsste oder (c) vom Lieferanten selbst entwickelt wurden. Die
Erfüllung gesetzlicher Auskunftspflichten sowie die Verpflichtung zur Offenlegung auf
Anordnung eines Gerichts oder einer Behörde durch den Lieferanten bleibt unberührt. Der zur
Offenlegung verpflichtete Lieferant wird PHOENIX CONTACT soweit zulässig und möglich
vorab unterrichten und Gelegenheit geben, gegen die Offenlegung vorzugehen und den
Umfang der Offenlegung so gering wie möglich halten. In jedem Fall ist PHOENIX CONTACT,
soweit rechtlich zulässig, frühestmöglich über die Offenlegung und deren Inhalt in Kenntnis zu
setzen. Die Geheimhaltungsverpflichtung besteht für eine Zeit von fünf (5) Jahren nach
Beendigung der Nutzung des Lieferantenportals durch den Lieferanten hinaus.

11. Gewährleistung und Haftung

11.1. PHOENIX CONTACT übernimmt keine Gewähr für eine jederzeitige Zugriffsmöglichkeit
auf das Lieferantenportal oder die Abrufbarkeit der PHOENIX CONTACT Dokumente.
Eine bestimmte Verfügbarkeit des Lieferantenportals gilt nicht als vereinbart. PHOENIX
CONTACT ist insbesondere berechtigt, Wartungsarbeiten an Datenbank oder Server
durchzuführen bzw. durch Dritte durchführen zu lassen, was dazu führen kann, dass das
Lieferantenportal vorübergehend nicht oder nur eingeschränkt zur Verfügung steht.
PHOENIX CONTACT übernimmt - außer im Falle von Vorsatz - weiterhin keine Gewähr
für die Richtigkeit, Vollständigkeit und Aktualität der im Lieferantenportal enthaltenen
Informationen.

11.2. Ruft der Lieferant Daten über das Lieferantenportal ab und kann er bei Beachtung der
im Geschäftsleben üblichen Sorgfalt erkennen, dass falsche oder unvollständige Daten
eingestellt wurden, ist er verpflichtet, dies PHOENIX CONTACT unverzüglich per
Telefax oder E-Mail mitzuteilen. Unterlässt er eine entsprechende Mitteilung, sind
PHOENIX CONTACT entstehende Schäden durch schuldhaftes Verhalten des
Lieferanten zu ersetzen.

11.3. Die Nutzung des PHOENIX CONTACT Lieferantenportals einschließlich des
Herunterladens oder des sonstigen Erhalts sowie der Übermittlung und Versendung von
Informationen und Daten durch den Lieferanten liegen in dessen alleiniger
Verantwortung.

11.4. Da PHOENIX CONTACT die Leistungen unentgeltlich erbringt, wird jegliche Haftung für
Schäden, die direkt oder indirekt aus der Benutzung bzw. der Nichtnutzbarkeit des
Lieferantenportals oder der darauf von PHOENIX CONTACT zur Verfügung gestellten
PHOENIX CONTACT Dokumente entstehen, ausgeschlossen, soweit diese nicht auf
grober Fahrlässigkeit, Arglist, Vorsatz oder der Verletzung von Leben, Körper oder
Gesundheit beruhen. Dies gilt insbesondere für Betriebsunterbrechung, entgangenen
Gewinn, Verlust oder Manipulation durch Dritte von Informationen und Daten sowie für
Mangelfolgeschäden.

11.5. Ansprüche nach dem Produkthaftungsgesetz bleiben unberührt.
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11.6. Weitergehende oder andere als die in dieser Ziffer 11 geregelten Ansprüche sind
ausgeschlossen.

11.7. Schadensersatzansprüche des Lieferanten verjähren außer in den Fällen vorsätzlicher
sowie grob fahrlässiger Verursachung, im Fall einer Verletzung von Leben, Leib oder
Gesundheit, sowie im Fall von Ansprüchen nach dem Produkthaftungsgesetz innerhalb
von zwölf Monaten.

12. Beendigung der Portalnutzung

PHOENIX CONTACT ist berechtigt, den Zugang des Lieferanten auf das Lieferantenportal
jederzeit mit einer Frist von 14 Tagen durch entsprechende Erklärung gegenüber dem
Lieferanten zu beenden. Die Beendigungserklärung kann auch über das Lieferantenportal
erfolgen.

13. Allgemeine Bestimmungen

13.1. Nebenabreden zu diesen Allgemeinen Nutzungsbedingungen bestehen nicht.

13.2. PHOENIX CONTACT hat das Recht, Dritte mit der Erbringung ihrer Leistungen zu
beauftragen.

13.3. PHOENIX CONTACT ist berechtigt, den Betrieb des Lieferantenportals und diese
Allgemeinen Nutzungsbedingungen mit allen Rechten und Pflichten auf ein mit der
PHOENIX CONTACT i. S. d. §§ 15ff AktG verbundenes Unternehmen zu übertragen.

14. Gerichtsstand, Anwendbares Recht

14.1. Für alle Rechtsbeziehungen zwischen dem LIEFERANTEN und PHOENIX CONTACT
gilt ausschließlich deutsches Recht. Deutsches Recht gilt auch für aktuelle und
zukünftige Schuldverpflichtungen, die unter die Verordnung (EC) Nr. 864/2007 (Rom II)
über das anzuwendende Recht für außervertragliche Schuldverhältnisse fallen. Die
Bestimmungen des Wiener UN-Übereinkommens vom 11. April 1980 über Verträge über
den internationalen Warenkauf (UN-Kaufrecht) werden ausgeschlossen.

14.2. Ausschließlicher Gerichtsstand für alle diese Bedingungen oder ihre Gültigkeit
betreffenden Streitigkeiten ist Köln, Deutschland, sofern der LIEFERANT seinen
Geschäftssitz in einem Mitgliedsstaat der Europäischen Union hat. Für LIEFERANTEN
mit Geschäftssitz außerhalb der Europäischen Union gilt folgendes: Alle Streitigkeiten,
die sich aus oder im Zusammenhang mit diesen Allgemeinen Geschäftsbedingungen
oder über deren Gültigkeit ergeben, werden nach der Schiedsgerichtsordnung der
Deutschen Institution für Schiedsgerichtsbarkeit e.V. (DIS) unter Ausschluss des
ordentlichen Rechtsweges endgültig entschieden. Der Ort des Schiedsverfahrens ist
Köln, Deutschland. Das Schiedsgericht besteht aus drei Schiedsrichtern. Die
Verfahrenssprache ist Englisch.

15. Salvatorische Klausel
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Sollten einzelne Teile dieser Allgemeinen Nutzungsbedingungen rechtsunwirksam sein oder
werden, wird die Wirksamkeit der übrigen Bestimmungen hierdurch nicht beeinträchtigt.

Phoenix Contact GmbH & Co. KG
Stand: 12/2020


